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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 5 – 17.08.24 på TEAMS / Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Grethe 
Hovland, Ole Konrad Haug 
 
Referent: Arild Palmstrøm 

2024 Sak Ansvarlig 
1 Velkommen, saker til eventuelt 

Ingen saker utover sakene i innkallingen. 
 

 
Bente 

2 Referat fra forrige styremøte 15.06.24 

Ingen kommentarer. 
 

 
 

3 Årsberetning 2023/24 

Noe redigering gjenstår, blant annet tekst under noen bilder.  
Årsberetningen må sendes ut senest 31.8. 
 

 
 

Alle 

4 Budsjett/Regnskap 

Grethe har ferdig utkast til budsjett, basert på oppsett av 
tidligere utførelser.  
Regnskapet oppdateres med detaljer. 
 

 
Grethe 

5 Nødvendige forsikringer for hytteforeningen 

Grethe gikk gjennom de 5 forsikringene i Gjensidiges tilbud. Det 
er forsikring ved dugnad, ansvarsforsikring, 
rettshjelpsforsikring, ansvar for styret og kriminalitet. Som 
medlem av frivillighetsregistret får vi betydelig rimeligere 
forsikringer enn bedrifter.  

Olav la fram 2 alternativer i forbindelse med rydding av stier:  
1) Skogeier som ansvaret for det som foregår på eiendommen 
sin, kan inngå avtale med dem som jobber på eiendommen, 
f.eks. hytteforeningen. Det innebærer at hytteforeningen må ha 
forsikring. 
2) Hytteforeningens praksis i dag er at rydding av stier starter 
etter at grunneier først har tillat ryddingen. De medlemmene i 
stikomitéen som har fullført kurs, kan benytte motorsag og 
motorisert ryddesag. Andre bruker saks og håndsag. Ved at 
stiryddingen ikke flagges som dugnad, vil det være den enkelte 
som har ansvaret. Behovet for forsikring her vurderes nærmere. 
Konklusjon: Styret trenger mer informasjon og tid til å se 
nærmere på forsikringer: Vurdere behov, type og kostnad, samt 
hvorvidt styremedlemmer kan bli stilt økonomisk ansvarlig. 
Dette overlates til det nye styret. 

 
 

Grethe 
 
 
 
 
 
 
 
 

Olav 
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6 Andre forberedelser til årsmøtet 

Møtet holdes også i år på Rødberg hotell med samme meny. 
Bestilling må gjøres. 

Arild tar imot foredragsholder Per Halvor Sælebakke før 
årsmøtet starter. 
 

 
 

Ole Konrad 
 

Arild  

7 Eventuelt 

Utflukten til Slettastølen: 
Noen detaljer ble diskutert. 
 
Valget til nytt styre: 
Forslag til kandidater til styreleder, sekretær og kasserer skal 
foreligge til årsmøtet, akseptert av kandidat for den aktuelle 
rollen. Personer til de andre rollene velges av det nye styret. 
Valgkomitéen har jobbet bra. Tre kandidater har sagt seg villige 
som nye styremedlemmer. 
Arild sitter som styremedlem i et år til, og fortsetter med kart, 
stikomité og hjemmeside. 
Navnene på person til sekretær og til leder mangler. Bente tar 
dette opp med valgkomitéen. 
 

 
 

Ole Konrad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bente 
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